
Dzeko: Gola dedykuję córce
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Edin Dzeko był jednym z głównych bohaterów potyczki z Villarealem.

Piłkarz nie krył zadowolenia po wysokim zwycięstwie i strzelonym hat-

tricku. Mówił o tym w wywiadzie dla Sky Sport.

Najpiękniejszy wieczór w karierze?

- Tak, piłkę zabieram do domu dla mojej córki, Uny. Dziś byliśmy fantastyczni. W

tyłach nie daliśmy żadnych szanse, w przodzie zdobyliśmy cztery gole. Villareal jest

mocny w Hiszpanii, ale my rozegraliśmy dziś świetny mecz.

Jak udało się wam strzelić te bramki?

- Mecze są różne, również my zostawiamy często punkty w Serie A na wyjazdach z

małymi drużynami. Dziś pokazaliśmy, że jesteśmy mocni.

Twoje wyczyny są niespodzianką również dla ciebie?

- Dla mnie nie są niespodzianką, zawsze taki byłem. Poprzedni sezon poszedł nieco

inaczej, ale teraz jestem tutaj i chcę udowodnić jeszcze więcej. 

Roma może zajść w Lidze Europy do samego końca?

- Zostało dużo meczów, ten pojedynek nie jest jeszcze zakończony i musimy się

dobrze przygotować.

Komu zadedykujesz hat-tricka?

- Mojej córce, Unie.

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

